

Ref: Par. 23/2020

16 October, 2020

To : MIS Parents
From : School Director
Subject : Distance Learning (18/10/2020 & 19/10/2020)

Dear Parents,

Hope you all remain safe and healthy!

It has come to my notice that there has been a range of ambiguous claims about COVID -19 which have been circulating among MIS community since few days. I strongly disagree to these rumors as they are misleading and likely to be very emotive. I humbly request you not to believe in these statements unless you're certain that the information is precise. On behalf of the school administration, I am assuring you that we are handling the pandemic situation vigilantly with the support of the dedicated school medical staff. MIS is strictly adhering to all the protocols mentioned in SPEA guidelines that are aligned with the regulations of the other official authorities.

The **British quizzes** that are scheduled for Saturday, 17th October **have been canceled**, as all the students haven't yet received their COVID test results.

Kindly note that MIS management has also decided to conduct classes as **Distance Learning for KG to Gr. 12 (American & British) on Sunday, 18th October and Monday, 19th October** for the school sanitization purposes.

To ensure the safety of our school community, a second COVID -19 PCR Test is recommended for the entire school staff and the results will be uploaded on MIS portal, before physically joining the school.

We will issue an official circular on Monday, 19th October regarding the date of resuming face to face learning.

Thank you for your continuous support!

أولياء الأمور الأعزاء،

آمل أن تكونوا جميعًا بصحة وسلامة!

لقد لاحظنا مؤخرًا ومنذ أيام قليلة أنه كان هناك انتشار لمجموعة من الادعاءات الغامضة حول فيروس الكورونا (COVID -19) تم تداولها بين أفراد مجتمع مدرسة المعرفة . أنا أؤكد لكم أنّ هذه الشائعات مضللة ويمكن أن تكون أسبابها عاطفية للغاية، ولذا أطلب من حضراتكم وبكل تواضع ألا تصدقوا هذه الادعاءات لأنها غير معتمدة على دقة المعلومات. وبالنيابة عن إدارة المدرسة أؤكد لكم بأننا نتعامل مع ظروف وضرورات الكورونا بيقظة ووعي بدعم من الطاقم الطبي المخصص بالمدرسة ملتزمين بصرامة بجميع البروتوكولات المذكورة في إرشادات هيئة الشارقة للتعليم الخاص التي تتماشى مع لوائح السلطات الرسمية والصحية الأخرى.

وبناء على ذلك أود إعلامكم بأنه تقرر إلغاء الاختبارات البريطانية التي كان من المقرر إجراؤها يوم السبت 17 أكتوبر وذلك لعدم حصول جميع الطلاب على نتائج اختبار COVID الخاصة بهم.

يرجى ملاحظة أن إدارة مدرسة المعرفة الدولية قررت أيضًا التحول إلى نظام التعلم عن بعد للفصول من KG إلى Gr. 12 (أمريكي وبريطاني) يومي الأحد 18 أكتوبر والاثنين 19 أكتوبر لأغراض تعقيم المدرسة.

لضمان سلامة وأمن مجتمع مدرستنا سيتم إجراء اختبار - COVID PCR 19 ثانٍ لموظفي المدرسة بالكامل وسيتم تحميل النتائج على بوابة MIS ، قبل الانضمام فعليًا ومجددًا إلى المدرسة.

ستصدر إدارة المدرسة تعميمًا رسميًا يوم الاثنين 19 أكتوبر بشأن الموعد القادم لاستئناف التعلم الهجين بأذن الله.

شكرا لدعمكم المتواصل لنا!

تحياتي ومودتي الخالصة

